

Tilstede: Rolf, Per, Andreas, Stine, Rune, Mikkell,

Afbud: Christian, Inge,

Referent: Rune

1. Valg af ordstyrer
Per
2. Godkendelse af referat fra sidste møde (seminar 6. april)
Referatet er godkendt.
3. Aktionsliste:
 1. Kontingentopkrævning fremadrettet, Jette undersøger forskellige metoder.
 2. Klubmesterskab, Andreas og Rolf kikker på beregningerne.
 3. Finde en stævneleder til Vintelang.
4. Siden sidst. (3. div. Tokkekøb Hegn nr. 2 rekord antal deltagere 61. – Metro O-cup (P-bøde).
1.378 unikke startende. Ny rekord. Anslået 30.000,- i overskud.
Ang. P-bøde, Rolf har fået en P-bøde i forb. Med Metro Cup på Fr.berg. Han har klaget og afventer afgørelse. Hvis han ikke får medhold betaler han selv.
Principelt mener bestyrelsen at det er folks eget ansvar at ikke overtræde reglerne.
5. Sommer afslutning 17/6.
Indbydelse er lavet, bliver udsendt pr. mail, og på Facebook.
6. Skole-O Dragør 23/6.
Der er bemanding, og alle aftaler er på plads.
7. Tirsdagstræning 2.halvår
Der er nye holdnr. Pga. de nye træningstasker. Holdene bliver opdateret.
8. Tårnby Kommunes Sundhedsuge uge 41.
Hold 2, (Rolf, Stine, Rune), står for det. Travbaneparken. Gratis for alle.
9. Vinter OL november 2025 (Christian/Andreas)
Gregers fra Ballerup indkalder til møde efter sommerferien, jf. Christian. Andreas laver baner.
10. Vinterlang 2026
Stævneleder: Mikkell vil spørge sin træningsgruppe om de skal tage den i fællesskab.
Ellers vil han forsøge at finde en anden.
Banelægger: Muligvis træningsgruppen.
Vi skal overveje øget deltagergebyr.
11. Metr-O cup 2026
Ny koordinerende stævneleder i stedet for Ernst.
Det bliver svært at holde samme serviceniveau.
Diskussion om hvordan Metro Cup skal organiseres fremover.
Arrangementsudvalget nedsætter en Task Force (Jette, Andreas, Stine, Per).
12. Status Find vej i projekter
Inge vil gerne trække sig fra posten.
Per har forsøgt at få overblik over klubbens projekter.
Rolf undersøger om vi kan få en statistik over hvor meget vores projekter bliver brugt.
Indtil projekterne er opdateret vil vi bede om at få dem slettet fra hjemmesiden.

13. Bynær Natur Nationalpark Kalvebod
Der skal oprettes en Bynær Natur National Park (BNNP) på Amager.
Der skal oprettes en bestyrelse, og Lone Pereira vil gerne stille op.
14. Indendørs O THOK/Søllerød
Andreas tager kontakt med Erik og Ernst og hører nærmere.
15. Skolesamarbejde Østerbro
Vi har ikke ressourcer til at gå ind i et samarbejde. Rolf svarer dem.
16. Eventuelt
Festudvalget; kan evt. bruge nye medlemmer.
Tøj; Vi skal have suppleret beholdningen. Stine snakker med Trimtex.
Kommunikationsudvalget: Vil prøve at lave to klubture til OTØ, samt et for-sjov løb på Amager Strand.
17. Næste møde 18/8